
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 30. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 261

Vil ministeren klart tilkendegive, at de 141 mio. kr. der blev afsat til kompensation af af-

tenskoler, højskoler og daghøjskoler er et estimat over behovet for kompensation og ikke

udtryk for et samlet beløb, der ikke kan overstiges, og vil ministeren dermed også bekræf-

te, at hvis det samlede beløb for ansøgningerne overstiger 141 mio. kr., så er puljen det

større således at det flugter med de ansøgte beløb?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Mercado@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt

formand
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